
ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL D'ISVAT

Lloc:

Data:

Sessió:

Hora d'inici:

Assistents:

Presideix:

Actua de Secretari:

Presenta la sessió:

Convocatória del:

Ordre del dia: 1r.

2n.

3r.

Sala de la Quadra de Can Rahull, carrer Empordá

número 30, de Sta. Maria de Palautordera (08460)

6t0512022

Ordinária, en primera convocatÓria.

1B:00

34 membre de l'associació.

IGNASI FAURA VENTOS

MIQUEL PIDEMONT FORNELLS

JOAN SALARICH MOLIST

20t0412022

Aprovació de l'acta de la sessiÓ anterior.

Memória de les activitats de l'any 2021.

Presentació del Pla de treball per al 2022' Grup

d'ajuda mútua (GAM), Residéncia/FundaciÓ, Cultura,

Comunicació, Ensenyament i Homenatge.

Aprovació dels comples 2021 i del pressupost 2022.

Aprovació de Ia participació a FEATE i per a

constituir i participar en una Fundació per a la

vellesa del Baix Montseny fent una aportació de

6.000,00-€.

Torn obert de paraules.

4t.

5é

Després d'unes breus paraules d'obertura de la sessió a cárrec del president, el

qual posa de manifest la utilitat de l'associació que, malgrat el confinament de

la pandémia, ha funcionat a bon ritme, es procedeix a exposar i debatre els

punts de l'orde del dia que es sotmeten a aprovació.



1r.

ACTUACIONS I ACORDS.

Aprovació de l'acta de la sessiÓ anterior.

Repartida a tots els membres de l'Assemblea General, amb la
convocatória de la reunió, una cÓpia de l'acta de la sessió ordinária del

dia 3OtO4l2O21 perqué la puguin llegir, el President pregunta si algú dels

presents vol fer alguna observació al seu contingut abans de Ser

aprovada.

No havent-hi cap consideració o reparament al respecte, S'aprova, per

assentiment de tots els assistents, l'acta esmentada.

2n Memória de les activitats de l'any 2021 i Presentació del Pla de treball

per al 2022.. GAM, Residéncia/FundaciÓ, cultura, comunicaciÓ,

Ensenyament i Homenatge.

A efectes de la seva presentació, s'agrupen en un sól apartat els punts 2

i 3 de l'ordre del dia.

Sota la coordinació d'en JOAN SALARICH es fa una exposició dels

diferents temes que gestiona l'associació:

2.1 Cultura.

En MANEL SALA, a través d'una exposició gravada en video, fa

una relació de les xerrades fetes des de la última assemblea, tot

exposant que s'han realitzat en col'laboració amb el Cercle

económic i social Baix Montseny de Sant Celoni. També fa

esment al taller sobre l'antic Egipte fet durant els mesos de

setembre a desembre.

Assenyala que a les xerrades hi ha hagut una bona assisténcia de

públic (un mínim de 40 persones en cadascuna) i diu que totes

elles s'han penjat al web perqué siguin accessibles.

Acaba tot assenyalant que es continua treballant en la mateix línia

per organitzar noves xerrades i tallers.

2.2 GAM (Grup d'ajuda mútua)

La MONSERRAT GUINOVART, també mitjangant una gravaciÓ

de video, explica que aquesta activitat es va comengar l'any 20'19,

affan dels resultats de l'enquesta realitzada a la gent gran del

municipis da la vall, i assenyala que ha evolucionat igual que les

circumstáncies del nostre entorn de tal manera que ara no només



S'atenen a persones grans sinó també a nou vinguts, amb serveis

de reforg i acomPanyament.

Posa de manifest que a les persones grans que viuen Soles els

costa de demanar ajuda, per aixÓ afirma que estan en contacte

amb els Serveis socials dels mun¡c¡p¡s per tal de detectar

necessitats.

Explica també que durant els quatre últims mesos de l'any passat,

en col.laboraciÓ amb l'ajuntament de Palau, s'ha posat en marxa

un pla pilot per ajudar a la gent que te dificultats amb la gestiÓ

informática a l'hora de realitzar trámits de tipus social. Diu que

durant aquest temps, un dia a la setmana, una persona rcalitzava

aquests tipus de trámits, atenent a un total de 45 persones i, com

que l'experiéncia ha estat bona, l'ajuntament ha acabat assum¡nt

la prestació d'aquest servei.

Acaba comunicant que ara hi ha un grup de '18 voluntaris que

atenen a unes 35 persones durant unes 400 hores i fa una crida a

participar com a voluntaris en aquesta iniciativa.

2.3 Residéncia / Fundació.

L',IGNASI FAURA, en una exposició oral, en la que explica que,

fruit de l'enquesta realitzada a les persones mes grans de 65 anys

que viuen a la vall, a la que abans s'ha fet esment, sorge¡x la

necessitat de fer una Residéncia per l'atenciÓ de les persones

dependents. Assenyala que es constitueix un grup de treball

d'unes '15 persones i es comenqa a analiÍza el tipus de residéncia,

el finangament necessari, etc., arribant a la conclusió que allÓ que

seria ópt¡m és un centre de 80/90 places, a edificar en un solar

cedit, la qual cosa te un cost elevat que es situa entre els 8 i 9

milions d'euros, la qual cosa implica la necess¡tat d'eixamplar

l'equip Promotor.

Dlu que aixÓ fa que s'inicil'n converses amb l'ajuntament de sant

Celoni, I'Hospital i el Cercle econÓm¡c i social Baix Montseny per

tal d'incorporar-los a la comissió promotora d'una Residéncia i

centre de dia que s'hauria de crear a través d'una Fundació

privada construi'da a l'efecte.

Assenyala que també es contacta amb la Generalitat de

catalunya, que és qui té les competéncies en aquests temes i pot

comprometre recursos.

Exposa que des d'aleshores s'ha avangat en la qÜestiÓ del solar,

atés que I'ajuntament de Palau s'han compromés a cedir-lo, perÓ



2.4

no s'ha pogut superat el tema del finangament. Per aixÓ comenta
que les sis entitats promotores (els ajuntaments de Sant Celoni,

Palau i Sant Esteve, conjuntament amb Montseny, atesa la

redul'da dimensió d'aquest últim, aixi com el Cercle econÓmic i

social Baix Montseny, la fundació privada Hospital de Sant Celoni

i ISVAT) decideixen constituir la Fundació privada amb uns

objectius mes amplis (promoure i gestionar tota mena de serveis i

activitats per a la cura de la gent gran i de les persones vulnerable

en general), que sigui un eina de coordinació que faciliti una visió

de conjunt en l'ámbit dels diversos municipis implicats, arribant a

un acord al respecte, amb el propÓsit de constituir-la a finals

d'aquets exercici.

Puntualitza, peró, que no es vol renunciar a la Residéncia i, en

aquest senti, afirma que es pretén aprofitar els fons "Next

Generation", preveient de presentar una sol licitud de finanqament

a la convocatória que sembla que es fará a finals d'aquest mes de

maig, per la qual cosa es realilzaran els estudis necessaris

encaminats a aquesta finalitat, tot adaptant els criteris de la

documentació que fins ara s'ha elaborat per adaptar-la als canvis

del sector. Especifica que avui dia es important que una

Residéncia tlngui una estructura arquitectÓnica adequada i uns

bon equips humans.

Acaba sintetitzant: hi ha un equip promotor, tenim un solar i s'ha

pres la decisió de presentar una sol llcitud per captar fons.

Concreta que ara cal resoldre el tema de la Fundació.

Ensenyament.

En JAUME AGUSTI fa una exposició en video en la que exposa

que, per part de l'associació, s'ha constat l'existéncia d'un déficit

en la formació professional i es treballa amb experts en la matéria

per obtenir informació i realitzar xerrades de divulgaciÓ sobre

aquesta qüestió.

Afegeix que es col'labora amb els ajuntament i amb la PIMEC i

comunica que el proper dia 1110512022, a les '18:00 hores, s'ha

previst fer una Taula Rodona per donar valor a la formació

professional dual, al Centre Cívic de Palau.

Comunicació.

En aquest punt es parla de la comunicaciÓ prÓpiament dita

(xarxes, butlletí i programa de rádio) perÓ també del web de la
"Vall alta de la Tordera".

2.5



L'ALíCIA GARCIA, a través d'una exposició en video, explica que

hi ha diversos canals de comunicació amb ISVAT: un lloc web, el

correu electrónic, whatsapp, instagram i twiter.

També comenta que, arran d'una enquesta fetes als associats, el

butlletí, que fins ara s'editava en suport paper imprés, es fará en

format dlgital amb periodicitat quadrimestral. En suport imprés es

passará a editar la memória anual.

Finalment exposa en que consisteix i quins temes s'han tractat en

el programa de radio "Una veu de la Vall" en que participen ella

mateixa, en JAUME AGUSTí i la JOANA CLUSELLAS Afegeix

peró que, darrerament s'ha incorporat la col laboració d'experts
que també intervenen opinant sobre diversos temes de la seva

especialitat, la qual cosa agraeix públicament.

En JOSEP MARIA PANAREDA, de forma oral, fa una breu

exposició sobre la iniciativa, que ja es troba en funcionament, del

web sobre la "Vall alta de la Tordera", tot assenyalant que el

2510212022 es va realilzar un acte de presentació al municipi del

Montseny.

Diu que inclou qüestions naturals i humanes per tal que els que hi

vivim entenguem millor la seva histÓria, geografia i entorn, i, al

mateix temps, s'intenta que pugui ser útil per a les escoles,

existint en l'actualitat 35 entrades. Exposa que la idea es fer-ne

una cada setmana.

Afirma que la forma de participar-hi és diversa. realilzar un escrit,

aportar fotografies, fet un dibuix o simplement proposar un tema.

Depén de la visió de cadascú. Conclou que vol ser un reflex viu

dels col'laboradors.

Comenta que també pot ser un motiu de reflexió que permeti la

realilzació de jornades concretes sobre tems particulars

Finalment, posa de manifest que actualment hi ha 9 persones que

col.laboren en la redacció dels textos. Anima a entrar-hi per veure

el seu contingut i a participar-hi com a col'laborador.

2.6 Homenatge.

La DOLORS BARBERA, en format video, fa una presentació de la

comissió dels homenatges recentment creada a proposta de la

Junta Directiva. Assenyala que la idea es que persones de Palau,

Sant Esteve i Montseny, de forma conjunta, escullin una persona



4t.

de la vall que sigui rellevant en l'aspecte social, económic,

cultural, etc., per a fer-li un homenatge.

Diu que la mecánica consisteix en que aquesta comissiÓ proposi

diferents noms a la Junta Directiva d'ISVAT perqué cada any

n'esculli un, a partir d'unes bases o criteris préviament definits.

Ressalta que no s'ha de valorar tant les realitzacions de cada una

d'elles a nivell personal com allÓ que hagin aportat a la comunitat i

afegeix que tan pot tractar-se d'una persona com d'uns institució,

partint de la idea que cal fer una acte d'homenatge adaptat a cada

una de les persones o entitats que es tri'[n, posant en valor la vall

Acaba dient que aquest grup de treball ja s'ha posat a funcionar

amb la finalitat indicada.

Acabada l'exposició d'aquests dos punts de l'ordre del dia, amb les

diferents particularitats que s'han transcrit, S'aprova per assentiment de

tots els assistents

Presentació dels comptes 2021 i del pressupost2022.

La JOAQUIM MONFERRER, de manera presencial, exposa els comptes

de I'any 2021 i el pressupost de I'any 2022, a través de la projecció de

dos "power point" amb el contingut que literalment transcric a

continuació:

PRESSUPOST 2O2Z

Quotes socis (a 4/3/7022)
Nous socis 2022

Ajuntament de Montseny
Maquetació butlletí (digital)

Edició de la memoria

Quota FEATE

Teléfon
Servidor Web ISVAT + Vall

Manteniment Web ISVAT + Vall

Cu ltu ra

Despeses financeres (gestió rebuts)
Gestoria
Asseguranga GAM

DESPESES EXTRAORDI NARIES

Fu ndació
Millora web Vall Alta de la Tordera

¡NGRESSOS

7.375,00
600,00
300,00

8.275,00

DESPESES

500,00
900,00
256,00
360,00

, 450,00
200,00

1.000,00
100,00

250,00
75,00

4.091,00

6.000,00
600,00

10.691,008.275,OO



BAL,ANCE ABHEVIADÜ

Ejercicio 2021: desde 01-01-2021 hasta 31-12-2021

Epigraie Titúio Ejercioic 202]|

ACT¡VO

Á ACTIVO NO CORHIENTE

A.ll lnmov;lizado maierial

8 ACTIVO CORRIENTE

B.lll Deudores comerciales y otras cijenlas a cobrar

B.lll.3 Olros doudores

B.Vll ñeclivo y otros activos liqu¡dos equivalentes

' TOTAL A§TÍVO i.& + B)

I¡VA I

Ejorcicio 2021 : desde 0l -01 -2021

Epíqrafe Titulo

BALANCE ABREVIADO

hasta 31-'12-2021

216.05

216.05

10.376,58

679,59

679,59

9.696,99

1 0.592.63

E jerc¡(iu 202 |

PATRIññ§N|0 r\t§TCI Y PASiVQ

A PATRTMO},IIO N§TO

A.1 Fondos propios

4.1.1 Capltal

A.1 L1 Uap¡tal escrilurado

A.1.V Fesullados de ejercicios anteriores

A '.Vll BpsJllado de ejc,cicr(r

§ B&§ivo coRHlel{Tr
C.V Acresd0res comelciales y okas cuentas a pagar

C.V.2 Otros acreedores
. TOTAL PATHIMONi0 ¡¡ETO Y PAS¡V0 {A + B + C}

x§.421,25

1A 421,25

120,00

424.04

6.835.54

J.ro¡/r
1 71,38

171.38

10"592,63

També fa esment a que, de cara a l'exercici 2023, es proposa un

increment de la quota mínima que paguen els associats per a contr¡buir
al finangament de l'associació, passant dels 30,00-€ que ara es paguen

als 40,00-€ que es proposen. Fa esment a que des que es va constituir
l'entitat I'any 2017 no s'ha incrementat l'import d'aquesta quota mínima.

Finalment informa que el nombre de socis ha augmentat fins als 144 i el

de voluntaris / col'laboradors es situa en 36.

Es sotmet a votació aquest punt de l'ordre del dia i, a má algada,

s'aproven per la majoria dels assistents els tres temes exposats:
comptes del 2021, pressupost de l'any 2022 i l'increment de la quota

mínima per a contribuir al finanqament de l'associació situant-la als

40,00-€ anuals.



5é. Aprovació de la participació a FEATE i per a constituir i participar en una

Fundació per a la vellesa del Baix Montseny, fent-hi una aportaciÓ de

6.000,00-€

En MIQUEL PIDEMONT fa una explicació oral d'aquest punt de l'ordre

del dia tot assenyalant que es sotmet a consideració de l'Assemblea

General les dues qüestions de l'ordre del dia esmentades.

En relació a FEATE diu que aquest nom és l'abreviació de "FederaciÓ

d'entitats d'assisténcia a la tercera edat sense afany de lucre" que pretén

associar entitats d'aquest tipus que treballen en l'assisténcia de la gent

gran mitjangant residéncies, centres de dia i altres serveis.

Exposa que els seus objectius son: representar, defensar i promocionar

els interessos dels seus associats, fomentar la solidaritat entre ells i

defensar els valors de les entitats del tercer sector que representen.

També diu que, dels serveis que presten als seus socis, es poden

destacar I'assessorament legal, la formació, el suport en la tramitaciÓ de

subvencions i disposar d'un conjunt de professionals de la gestiÓ.

Comenta que la Junta Directiva d'ISVAT es pronuncia a favor d'entrar
com a socis en aquesta federació, assumint el pagament d'una quota

mínima de 60,00-€ al trimestre, perqué el fet ser ser-hi ens pot ajudar a

obtenir recurs i també suport i assessorament. D'altra banda, la

integració en ella ens donará credibilitat en la nostre actuació.

Pel que fa a la Fundació per a la vellesa assenyala que, tal i com ja ha

destacat l'lGNASl FAURA, la idea de promoure una Residéncia i la

previsió de crear una Fundació privada que contribueixi a fer-ho
possible, arrenquen de l'enquesta que en seu dia es va fer a la població

més gran de 65 anys sobre la situació de la gent gran a la vall, arran de

la qual es va crear un grup de treball específic que ho estudia des

d'aleshores.

Explica que, davant l'envergadura económica del projecte, en la sessiÓ

del dia 1110212022, la Junta Directiva es mostra a favor de orientar-la als

serveis d'atenció domiciliaria i complementaris, incloent també la gestió

dels treballs del Grup d'ajuda mútua (GAM).

Assenyala que posteriorment, en la reunió del dia 1110312022, es posa

de manifest l'acord al que s'ha arribat amb les entitats promotores per a

crear-la amb la finalitat de promoure i gestionar tota mena de serveis i

activitat per a la cura de la gent gran i de les persones vulnerables en

general, fent-hi una aportació a cárrec d'ISVAT per valor de 6.000,00-€.



6é

Conclou que, finalment, en la última convocatória de la Junta Directiva
del dia 1110412022, s'aprova la proposta consensuada amb els
promotors de tirar endavant el projecte esmentat, amb la elaboració
immediata dels Estatuts de la Fundació i el seu Pla de viabilitat, tenint el

proposit de constituir-la formalment a finals d'aquest any, amb I'aportació
económica exposada.

Es sotmet a votació aquest punt de l'ordre del dia, mitjangant votació a

má algada, i s'aproven, per majoria absoluta de tots els assistents, els

dos punts proposats en aquests punt. acordar l'ingrés a FEATE,

assumint el pagament de la quota trimestral de 60,00-€ i constituir i

participar en la Fundació privada per a la vellesa, amb I'objectiu i finalitat
que s'ha assenyalat, fent-hi una aportació al seu capital social per valor

de 6"000,00-€ a cárrec de Ia nostre entitat.

Torn obert de paraules.

No es formula cap intervenció.

Com a cloenda, l'lGNASl FAURA pren la paraula per donar les grácies a tots

els assistents pel fet de ser-hi i afirma que el sentit de l'associació és la
participació dels ciutadans, perqué a través de les entitats civiques s'estimula a
les institucions. Diu que des de l'associació estem oberts a acollir nous temes i

noves persones que hi vulguin col'laborar, en el benentés que cada iniciativa

comporta mes feina de la que sembla (análisi, correcció, etc.) i manifesta que la
integració a FEATE ens ajudará

Ressalta que actualment hi ha mes de 60 persones col'laborant ifa una crida a

créixer per poder seguir mantenint els projectes que hi ha en marxa i obrir-ne

de nous, tot col'laborant amb altres entitats com ja venim fem en el cas

d'APEDIS (associació que centre la seva acció en els discapacitats), amb la

que signarem un conveni, i el del Cercle económic i social Baix Montseny, amb

el que venim compartint l'organització de les xerrades que programem.

Explicita que volem col'laborar amb tothom per tal d'aconseguir resultats

concrets.

Finalment assenyala que l'associació parteix d'un criteri fundacional: mai

demanem ajuda económica externa per l'entitat. Només acceptem subvencions
o ajudes per als projectes concrets que realitzem perqué aleshores se'n

beneficia la comunitat, com en el cas de la cessió del terrenys per a la

Residéncia o la participació económica en la confecció del web sobre la "Vall

alta de la Tordera" perqué, en aquest darrer cas, es cedeix també als

ajuntaments. Conclou que aixó dona fortalesa a l'entitat.



Després d'aquestes paraules dona l'acte per acabat i convida als assistents a
un tros de coca i una copa de cava.

Hora d'acabament: 19:00, del dia assenyalat a l'encapgalament.

Estén aquest document el Secretari de l'Assemblea, amb el vist-i-plau
President, en el lloc idata al principi assenyalats.

El Secretari

En Miquel Pidemont Fornells

Signat Vist-i-Plau del President

N'lgnasi Faura Ventosa


